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Protokół Nr II/XIV/03 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 19 grudnia 2003 r. 

 
 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał 
otwarcia obrad o godz. 10.00.  
Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego porządku 
obrad. W związku z brakiem uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie 
z następującym porządkiem obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

-otwarcie sesji, 
-stwierdzenie prawomocności obrad, 
-przedstawienie porządku obrad, 
-przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2003 rok 

– druk nr 149/03. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia w drodze darowizny  

na rzecz powiatu wejherowskiego nieruchomości stanowiącej własność gminy Reda – 
druk nr 144/03. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych ustalonych jednostkom organizacyjnym z tytułu trwałego 
zarządu nieruchomościami – druk nr 145/03. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zasad udzielania  
i rozmiaru zniżek oraz zwolnień z realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 
z jakich mogą korzystać dyrektorzy i wicedyrektorzy szkół i placówek oraz nauczyciele 
pełniący inne funkcje kierownicze – druk nr 146/03. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony 
plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego – druk nr 147/03. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do Stowarzyszenia „Pomorskie Biuro Regionalne w Brukseli” – druk 
nr 150/03. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o wypowiedzeniu Porozumienia w sprawie 
powierzenia Miejskiej Bibliotece Publicznej w Wejherowie zadań powiatowej biblioteki 
publicznej dla powiatu wejherowskiego druk nr 148/03. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego – druk nr 154/03. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 
Wejherowskiego na 2004 rok – druk nr 151/03. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej – druk nr 152/03. 
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14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej – druk nr 153/03. 

15. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wnioski i oświadczenia radnych.  
18. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu Nr II/XIII/03  
z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
28 listopada 2003r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował , że 
- odbyło się pierwsze inauguracyjne posiedzenie Rady Muzeum. Na Przewodniczącego 

Rady wybrano pana Zygmunta Szultkę, sekretarzem został pan Stanisław Janke;  
- w dniu 17.12.03 r. z inicjatywy Przewodniczącego Rady miasta Wejherowa pana Leszka 

Glazy odbyło się spotkanie władz powiatu z władzami miasta. Wcześniej pan Prezydent 
Miasta Krzysztof Hildenbradt przysłał list protestujący przeciwko nie powołaniu do Rady 
ds. Osób Niepełnosprawnych pani Janiny Czaja-Waludy, również ma uwagi co do 
wypowiedzenia porozumienia w sprawie wspólnego prowadzenia biblioteki; 

- w dniu 14.12.03 r uczestniczył w uroczystości 55-lecia szkoły w Barłominie;  
- wczoraj wziął udział w świątecznym wieczorze z gitarą w Bibliotece Pedagogicznej. 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił Starosta 
Wejherowski – pan Józef Reszke zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Ad.4. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 
na 2003 rok z autopoprawkami przedstawiła skarbnik powiatu pani Janina Szalska. 

Radny Grzegorz Gaszta zabrał głos w sprawie niezrealizowania sprzedaży po byłych 
ZOZ w kwocie 430.000,- Zapytał, czy fakt, że Rada Powiatu w sierpniu uchwaliła zgodę na 
sprzedaż nieruchomości miał wpływ na nie sprzedanie tych nieruchomości. Jakie było 
postępowanie zarządu powiatu po uchwaleniu tej uchwały. Czy przesłano pisma do 
podmiotów, jakie jest zainteresowanie, czy ktoś zadeklarował kupno. Na sesji w miesiącu 
październiku nastąpiła różnica zdań na temat procedury. Wyjaśnił, że wystosował pismo, na 
które otrzymał odpowiedź. Po czym zacytował następujące zdanie tego pisma „sprzedaż 
nieruchomości jest zależna od popytu a nie działań podejmowanych przez zarząd”. Poprosił 
Starostę do ustosunkowania się do tego zdania.. Radny Witold Reclaf zapytał, czy jest 
zapewnienie, że otrzymamy z MENIS 500.000,-zł na inwestycję w Rumi. Ponadto stwierdził, 
że w przyszłym roku zgodnie z wieloletnim planem rozpoczynamy inwestycję w Redzie. 
Zapytał, czy mamy zapewnienie, że otrzymamy dotację w wysokości 90.000,-zł. Czy mamy 
odpowiedź na złożone wnioski o uzyskanie środków z MENIS na budowę sal, czy jest to 
pisemna odpowiedź, czy tylko zapewnienia ustne. Starosta odpowiedział, że osobiście 
widział, że są one wpisane w plan Województwa. Nie udzielono nikomu odpowiedzi 
pisemnej. Do tej pory była taka procedura, że dostawaliśmy dopiero zawiadomienie z banku 
o przyznaniu konkretnych środków. Po czym zadeklarował się, że zadzwoni do dyrektora,  
by przysłał ksero zapisu.  

W odpowiedzi panu Gaszcie Starosta zasugerował, że być może sprzedaż 
nieruchomości, których mamy bardzo mało, jest w tej chwili niekorzystna. Jest bardzo 
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prawdopodobne, że ceny nieruchomości wzrosną i czas działa na naszą korzyść. 
Poinformował, że wszyscy dzierżawcy nieruchomości ZOZ otrzymali uchwałę Rady  
z odpowiednim pismem. Sytuacja w służbie zdrowia jest nie najlepsza, tak więc podmioty nie 
są w chwili obecnej zainteresowane. Stworzyliśmy możliwość zakupu lecz trzeba pamiętać, 
że podmioty podpisały 20 letnie umowy na dzierżawę. 

Radny Grzegorz Gaszta zapytał ponownie, czy termin podjęcia uchwały w sierpniu 
miał wpływ na niezrealizowanie sprzedaży, czy rzeczywiście jak określono w piśmie  
do niego zarząd nie ma wpływu na sprzedaż. Starosta odpowiedział, że zarząd zrobił 
wszystko, jednak nie wszystko jest zależne od zarządu. Uchwała została podjęta w sierpniu 
ponieważ trzeba było najpierw uregulować sprawę umów – zmiana kwoty czynszu z 1 grosza 
na złotówkę za 1 m2. Wymagało to wielu konsultacji. Radny Grzegorz Gaszta wyjaśnił,  
że jego pytanie dotyczyło tego, czy podjęcie uchwały w sierpniu miało wpływ  
na niezrealizowanie sprzedaży, Starosta odpowiedział, że jego zdaniem największy wpływ 
miały kłopoty podmiotów z podpisaniem kontraktów. Ponadto stwierdził, że jeżeli nawet coś 
sprzedamy to będą to kwoty symboliczne. 

Radny Andrzej Dziedzic wypowiedział się jako przeciwnik sprzedaży. Przypomniał 
obecnym, że już mówił w sierpniu, że nie będzie zainteresowania kupnem.  

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie, w którym 28 radnych głosowało za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Uchwała została przyjęta. 
 
Ad.5. 
 Projekt uchwały  Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia w drodze 
darowizny na rzecz powiatu wejherowskiego nieruchomości stanowiącej własność gminy 
Reda przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 
 29 obecnych radnych przyjęło uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad.6. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych ustalonych jednostkom organizacyjnym z tytułu 
trwałego zarządu nieruchomościami przedstawił etatowy członek zarządu pan Marek Panek. 

29 obecnych radnych przyjęło uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad.7. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych ustalonych jednostkom organizacyjnym z tytułu 
trwałego zarządu nieruchomościami przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.8. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, w związku z czym 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym 29 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej uchwały.  

 
Ad.9. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do Stowarzyszenia „Pomorskie Biuro Regionalne w Brukseli” przedstawił 
Starosta Wejherowski pan Józef Reszke. 

Radny Witold Reclaf stwierdził, że nie znamy efektów przystąpienia  
do stowarzyszenia, a trzeba wziąć pod uwagę mniejszy budżet. Jego zdaniem biuro i tak 
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będzie pracowało nad rozwojem województwa, w związku z tym wyraził duże wątpliwości, 
co do naszego w nim udziału. Starosta odpowiedział, że może nie jest również wielkim 
optymistą, jednak powinniśmy być obecni w stowarzyszeniu.  

Radny Janusz Zabłocki zapytał, czy jest to definitywne przystąpienie. stwierdził,  
ze radni nie znają programu. 

Radny Mirosław Odyniecki wyjaśnił, że Komisja Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 
też miała duże wątpliwości. Jest to stowarzyszenie wojewódzkie, a obowiązkiem Marszałka 
jest dbanie o całe województwo. Jednak jego zdaniem możemy podjąć ryzyko przystąpienia. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie, w którym 29 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób:  
26 osób opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została przyjęta. 
 

Ad.10. 
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o wypowiedzeniu Porozumienia  
w sprawie powierzenia Miejskiej Bibliotece Publicznej w Wejherowie zadań powiatowej 
biblioteki publicznej dla powiatu wejherowskiego przedstawiła wicestarosta pani Gabriela 
Lisius.  

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń poinformował, że w dniu dzisiejszym 
otrzymał pismo od Prezydenta Miasta przedstawiające stanowisko w sprawie powyższego 
projektu uchwały. Z powyższym stanowiskiem radni zapoznali się na początku posiedzenia. 

Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że sprawa dotyczy realizacji zadania własnego 
powiatu. Na komisjach dyskutowano o tym jaki jest interes mieszkańców powiatu. Dwie 
jednostki ponoszą koszty utrzymania biblioteki. Zapytał więc, czy porozumienie nie jest 
korzystne dla mieszkańców powiatu a jednocześnie interesem powiatu. Biblioteka posiada 
150.000 woluminów, były plany ich zwiększenia. Trudno mu zrozumieć jaki interes ma 
zarząd, który proponuje wypowiedzenie porozumienia. Okres wypowiedzenia wynosi  
12 miesięcy, W tym czasie można omówić sprawę z Zarządem Miasta Wejherowa. Decyzja  
o wypowiedzeniu świadczy o tym, że nie chcemy współpracować. Nie podjęto dyskusji  
na temat obniżenia kosztów, czy dokonania zmian w porozumieniu. Decyzja  
o wypowiedzeniu jest niewątpliwie niekorzystna dla mieszkańców. Wojna z miastem jest 
nam niepotrzebna. 

Radny Seweryn Czoska wyjaśnił, że umowę można zmienić przy zgodzie obu stron. 
Nie zawsze do tego dochodzi. Warunki rozwiązania powyższej umowy to 12 miesięcy,  
ze skutkiem na koniec roku. Skutkiem nie rozwiązania porozumienia będzie to, że będzie ona 
obowiązywać przez 2 lata. Zdaniem radnego tę umowę należy wypowiedzieć. Nic nie 
przeszkadza, aby w ciągu tego roku próbować rozmawiać z miastem. Jeżeli strony dojdą  
do porozumienia podpiszą nową umowę. Jeżeli nie wypowiemy w dniu dzisiejszym umowy 
to druga strona nie musi z nami rozmawiać - może powiedzieć nie, bo nie. W interesie 
naszego powiatu, budżetu jest wypowiedzenie porozumienia.  

Radny Wiesław Sikora stwierdził, że wszystko w tej sprawie powiedział jego 
przedmówca. Obecne porozumienie jest niekorzystne. Wspólne prowadzenie biblioteki jest 
korzystne dla obu stron, należy więc wypowiedzieć umowę i prowadzić negocjacje, które 
doprowadzą do podpisania nowego porozumienia. 

Radna Ewa Daleka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów szczegółowo 
analizowała projekt uchwały. Na posiedzeniu komisji zapoznano się z treścią porozumienia. 
Jest one dla powiatu niekorzystne. Otwartą sprawą jest zawarcie nowego porozumienia. 
Biblioteka jest niewątpliwie interesem społecznym, jednak racjonalnie wobec naszego 
budżetu jest wypowiedzenie, które może być motorem mobilizacji dla obu stron  
do wypracowania nowej umowy. Na to strony mają 12 miesięcy.  
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Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że sprawa jest ważna dla mieszkańców, którzy 
korzystają z biblioteki. Po przeanalizowaniu obecnego porozumienia stwierdza, że jest złe i 
niekorzystne dla powiatu. Trzeba je zmienić. Porozumienie zostało podpisane przez panią 
Gabrielę Lisius i pana Marka Panka. Przez ponad okres jednego roku nic się nie działo. 
Radny poinformował, że jest za zmianą porozumienia, ale nie w ten sposób. Zaproponował 
wprowadzenie zapisu o zobowiązaniu zarządu powiatu do negocjacji z miastem. 

Radny Janusz Zabłocki stwierdził, że Prezydent chce negocjacji. W związku z tym 
zaproponował aby przesunąć termin podejmowania powyższej uchwały i zwołanie jeszcze  
w tym roku sesji, dając tym samym jeszcze czas na negocjacje. Ponadto stwierdził,  
że utworzenie nowej biblioteki to koszt minimum 2.000.000,-zł. 

Radna Barbara Kościółek wypowiedziała się przeciwko zobowiązywaniu zarządu 
powiatu do czegokolwiek. 

Radny Wiesław Sikora stwierdził, że umowa jest niekorzystna a powoływanie się na 
dobro mieszkańców to jest demagogia. To nie są szczere słowa. Jeżeli Rada nie przyjmie tej 
uchwały to trzeba będzie wyasygnować kwoty z budżetu i nie będzie środków na inne 
zadania. Rozmowa w sprawie renegocjacji została przeprowadzona. Powiat zaproponował 
tylko jedną zmianę - 1/2 roczny okres wypowiedzenia. Władze miasta nie przejawiły dobrej 
woli. Należy zastanowić się ile przeznaczają na ten cel inne powiaty. Jesteśmy rekordzistami. 
Dobra wola nie może dotyczyć tylko jednej strony.  

Radny Witold Reclaf stwierdził, że każdą umowę można wypowiedzieć. Na omawiane 
porozumienie wyraziła zgodę Rada Powiatu, upoważniając zarząd do jego podpisania.  
30 września 2002 roku pani Gabriela Lisius i pan Marek Panek podpisali porozumienie, które 
określało jasno zasady finansowania. Zarząd znał koszty utrzymania i mógł przewidzieć ile 
będzie trzeba asygnować w następnych latach. Wówczas zarząd jednogłośnie przyjął 
porozumienie. Teraz po roku jednogłośnie przyjmuje rozwiązanie  umowy. Radny 
poinformował, że przeczytał pismo pana Prezydenta i jest zdziwiony postępowaniem 
zarządu, który w ten sposób załatwia sprawy - nie uprzedza miasta tylko podejmuje decyzję  
o wypowiedzeniu. Zapytał, czy takie postępowanie jest poważne. Po czym stwierdził,  
że powiat powinien szanować swojego partnera. 

Radny Mirosław Józefowicz stwierdził, że po raz kolejny spłyca się temat, powołuje 
się szumnie na dobro mieszkańców. Jeżeli wypowiada się prawnik, podaje argumenty, to po 
co dalsze drążenie tematu. Po czym złożył wniosek o zamknięcie dyskusji.  
Wniosek przyjęto następującym stosunkiem głosów: za opowiedziały się 23 osoby,  
4 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń wyjaśnił obecnym, że przed złożonym 
wnioskiem zgłosiły się osoby, które teraz jeszcze zostaną dopuszczone do głosu. Po czym 
udzielił głosu radnemu Tadeuszowi Ptach, który określił się za przyjęciem powyższej 
uchwały. Radny Janusz Molak stwierdził, że w zeszłej kadencji były inne warunki finansowe, 
które obecnie się zmieniły. Dając 165.000,-zł utrzymujemy jedną filię. Najbardziej sensowne 
jest utworzenie biblioteki internetowej. I powinniśmy za tym optować. 
Starosta stwierdził, że to porozumienie jest niekorzystne. W tym porozumieniu jesteśmy 
tylko płatnikiem. Pod koniec byłej kadencji podjęto uchwałę bez tekstu porozumienia. Jeśli 
chodzi o rozmowy z miastem to dwukrotnie odbyły się rozmowy z Zastępcą Prezydenta 
panem Bogdanem Tokłowiczem, odbyło się spotkanie z władzami miasta.. 
Zaproponowaliśmy wprowadzenie aneksu do umowy dotyczącą art.9 ust. 2 – zmianę okresu 
wypowiedzenia na 6 miesięcy. Chcieliśmy dać obu stronom czas do negocjacji. Były również 
rozmowy na temat zmiany kwoty partycypacji powiatu. Starosta zaproponował 150.000,-zł, 
Prezydent obstawał przy 250.000,-zł. Do porozumienia nie doszło. Czekaliśmy na no ustawę 
o finansowaniu. Otrzymaliśmy subwencję oświatową, której 50% musielibyśmy przeznaczyć 
na utrzymanie biblioteki. W przyszłości nie będzie dotacji rządowej na muzeum,  
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to powiększy nasze koszty. Na Konwencie Starostów poinformowano go, że 13 powiatów 
dopłaca do bibliotek 10-20 tysięcy zł. Powiat Pucki i Starogardzki przeznacza na ten cel 
50.000,-zł, Powiat Kartuski 150.000,-zł. Nasz powiat nie jest tak duży i nie stać nas na tak 
duże kwoty. Chcemy negocjować. Mamy dużo pomysłów. Współpraca z wszystkimi 
gminami układa się bardzo dobrze, na linii powiat - miasto niestety nie.  
 Po wyczerpaniu się listy zgłoszonych do dyskusji Przewodniczący Rady 
przeprowadził głosowanie, w którym 25 radnych głosowało za, 3 przeciw, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu.. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad.11. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działanie Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego przedstawił Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej pan Wacław Seweryn. 
 Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, w związku z czym 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym 29 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej uchwały.  
 
Ad.12. 
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia planu pracy 
Rady Powiatu Wejherowskiego na 2004 rok przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.13. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany planu pracy  
i kontroli Komisji Rewizyjnej przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.14. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej z autopoprawkami komisji przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.15. 

Do sprawozdania Zarządu Powiatu z prac między sesjami zgłoszono następujące 
uwagi: 

Radny Grzegorz Gaszta zapytał w związku ze spotkaniem Konwentu Starostów  
w Kartuzach, czy powiaty, które przystąpiły do organizacji turystycznej Pierścień Kaszubski 
zwracały się do nas z inicjatywą przystąpienia.  

Starosta odpowiedział, że program organizacji jest nam znany. Nie otrzymaliśmy 
propozycji na piśmie. Warto się jednak nad tym zastanowić. Po nowym roku nastąpi szersza 
prezentacja programu i zdecydujemy. Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czy została powołana 
Rada do spraw Osób Niepełnosprawnych. Starosta odpowiedział, że Rada została już dawno 
powołana. Teraz nastąpiły tylko zmiany, uzupełniony został skład Rady.  

Wiceprzewodniczący Rady pan Marek Klas zapoznał obecnych z treścią pisma 
Prezydenta Miasta Wejherowa pana Krzysztofa Hildenbrandta, które stanowi załącznik nr 4  
do niniejszego protokołu. Pismo dotyczy protestu przeciw nie powołaniu przez Starostę pani 
Janiny Czaja-Waludy do składu Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych. 
 
Ad.16. 

W punkcie dotyczącym interpelacji i zapytań radnych jako pierwszy głos zabrał radny 
Witold Reclaf stwierdzając, że nie mógł ustosunkować się wcześniej do uchwały  
o wypowiedzeniu porozumienia w sprawie prowadzenia biblioteki. Przypomniał, że Starosta 
stwierdził, że ta umowa nakłada tylko obowiązki na powiat, nie dając żadnych uprawnień. 
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Zadał pytanie, czy powiat otrzymywał sprawozdania, czy powiat zrobił cokolwiek, by została 
powołana Rada Programowa Biblioteki, czy powiat domagał się egzekwowania praw 
zapisanych w porozumieniu. 

Następnie radny Mirosław Józefowicz zaapelował do zarządu o interwencję w sprawie 
drogi krajowej w miejscu zjazdu ul. Sucharskiego i Żelaznej. Często są tam wypadki Poseł 
starał się o środki na sygnalizację świetlną lecz ich nie otrzymał. Druga sprawa dotyczy ulicy 
znajdującej się w Bolszewie na wysokości ul. Zamostnej. Dużo dzieci i młodzieży korzysta  
z przejść. Zapytał jakie są możliwości utworzenia bezpiecznych przejść i utworzenia 
sygnalizacji świetlnej czasowej, jednej na wysokości firmy TOMET, drugiej w miejscu pętli 
autobusowej przy ul. Leśnej. 

Radna Barbara Kościółek poinformowała, że na drodze powiatowej na rozjeździe dróg 
Rozłazino-Godentowo zostały wycięte krzewy. Zaapelowała, by postawić w tym miejscu 
barierkę. W chwili obecnej miejsce to grozi wypadkiem, autobus szkolny może wpaść w jar. 

Radny Grzegorz Gaszta w związku z wnioskiem o połączenie drogą miasta 
Wejherowa z Puckiem, zapytał jaka była przyczyna obniżenia klasy tej drogi i czym  
to skutkuje gdybyśmy chcieli ubiegać się o środki zewnętrzne na budowę tej drogi. 

Radny Mirosław Odyniecki zaapelował, żeby zrobić coś z ulicą Sucharskiego, 
ponieważ jak to określił radny „można połamać tam nogi”. 

W związku z brakiem dalszych pytań głosu udzielono Wicestaroście – pani Gabrieli 
Lisius, która odpowiedziała radnemu Witoldowi Reclafowi. Stwierdziła, że powiat nie ma 
zastrzeżeń co do merytorycznej działalności biblioteki, gdyby takie były to należałoby 
zasięgnąć opinii Wojewódzkiej Biblioteki. Biblioteka bardzo dobrze się rozwija. 
Sprawozdanie z działalności biblioteki otrzymamy do 31 marca 2004r. Co do powołania 
Rady Programowej to organem prowadzącym bibliotekę jest miasto i ono musi wyjść  
z inicjatywą. 

Marek Panek – etatowy członek zarządu odpowiedział w sprawie sygnalizacji 
świetlnej na przejściu w Bolszewie. Wyjaśnił, że jest to w kompetencji Dróg Krajowych  
i Autostrad. Możemy wystąpić z wnioskiem, jednak koszty są bardzo duże i można wątpić w 
pozytywne załatwienie sprawy. Jeśli chodzi o przejście dla pieszych w Bolszewie to do tej 
pory wykonywano je ze środków Banku Światowego, które się już skończyły. Jeżeli jednak 
gmina wyrazi wolę partycypacji to powiat może się do tej sprawy przymierzyć. Jeśli chodzi  
o zjazd z ul. Sucharskiego remont został zrobiony tj. zaklejone dziury. Ulica ta jest drogą 
powiatową w zarządzie miasta. Remont wykonaliśmy z naszych środków.  

Dyrektor Zarządu Dróg pan Zdzisław Nowak odpowiedział w sprawie obniżania 
kategorii dróg. Wyjaśnił, że sprawą się zajął, ze względu na konieczność zminimalizowania 
kosztów wykupu gruntów. Uporządkowanie dróg jest z korzyścią dla powiatu i miasta.  
Po czym szczegółowo wyjaśnił jakich dróg to dotyczy. Ustosunkowując się do wniosku 
radnej Barbary Kościółek wyjaśnił, że bariery są potrzebne w wielu newralgicznych 
punktach, są one jednak drogie i sukcesywnie się je zakłada.  

Radny Marek Panek  wyjaśnił radnemu Grzegorzowi Gaszczie, że zmiany kategorii 
dróg nie wpłyną negatywnie na pozyskiwanie środków zewnętrznych. 

Radny Mirosław Józefowicz zapytał o możliwości techniczne rozwiązania problemu 
włączenia się do ruchu na drogę krajową Nr 6 Straży Pożarnej z ul. Tartacznej. Dyrektor 
Zarządu Dróg pan Zdzisław Nowak odpowiedział, że sprawa wyjazdu jest związana z 
oznakowaniem sygnalizacji świetlnej. Straż musiałaby ponieść koszty tej inwestycji. 

Radny Tadeusz Ptach stwierdził, że jest potrzeba dyskusji na Komisji Gospodarczej na 
temat drogi do hipermarketu w Rumi. 
 
Ad.17.  
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 W dalszej części posiedzenia głos zabrał radny Mirosław Odyniecki, który poprosił  
by na następnej sesji w czasie tego punktu porządku obrad był obecny przedstawiciel policji. 
Chciał się zapytać zastępcy komendanta o jego polecenie wydane podwładnym narzucające 
im obowiązek wydania 10 mandatów i zabrania 4 dowodów rejestracyjnych dziennie. 
 Starosta pan Józef Reszke poinformował, że Rada Miasta Wejherowa podjęła decyzję 
o likwidacji Rady Programowej WCK. Poinformował również, iż została zlikwidowana 
subwencja drogowa. 
 Następnie radny Piotr Pelcer zawnioskował o poparcie przez Radę apelu  
do Narodowego Funduszu Zdrowia. Apel dotyczy braku zgody na proponowane lekarzom 
stawki, co grozi zapaścią służby zdrowia. Obecni na posiedzeniu radni poparli powyższy 
apel. 
 Na zakończenie Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń złożył wszystkim 
obecnym w języku kaszubskim życzenia noworoczne. 
  
Ad.12. 

Po czym Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XIV Sesji Zwyczajnej. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Pismo Prezydenta Miasta Wejherowa. 
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 

 
Posiedzeniu przewodniczył: 

 
 
 


